



# Montserrat Ramón Ferrán

TRAUMATOLOGÍA- CIRUGÍA ORTOPÉDICA ADULTOS



## Монтсеррат Рамон Ферран

- Ведущий специалист в области хирургии коленного сустава в Институте Ортопедии Текнон.
- Опыт работы: 39 лет, из них 21 год в клинике Текнон.
- Ежегодно проводит более 110 операций на коленном суставе.

Доктор Монтсеррат закончил Медицинский Факультет института Барселоны в 1977 году.

Проходил специализацию в престижных медицинских центрах Франции и Англии.

Является одним из основателей Европейской ассоциации хирургии колена, EUROPEAN KNEE ASSOCIATION (EKA)

**Доктор Монтсеррат ведет преподавательскую и научную деятельность, является членом престижных научных сообществ:**

- SECRETARY OF SPANISH KNEE SOCIETY from 1992 to 1999.
- VICE-PRESIDENT OF SPANISH KNEE SOCIETY from 1999 to 2001.
- PRESIDENT OF SPANISH KNEE SOCIETY from 2001 to 2003.
- CHAIRMAN OF EDUCATIONAL COMMITTEE OF SPANISH KNEE SOCIETY from 2003 to 2010.
- “MEMBER AT LARGE” of the EUROPEAN SOCIETY OF SPORTS TRAUMA, KNEE AND ARTHROSCOPY (ESSKA) from 2000 to 2006.
- MEMBER OF THE KNEE COMMITTEE DE LA ESSKA from 2006 to 2010.
- FOUNDING MEMBER OF THE EUROPEAN KNEE ASSOCIATION (EKA) from 2008.
- CHAIRMAN of TEACHING CENTRE of EUROPEAN SOCIETY OF SPORTS TRAUMA, KNEE AND ARTHROSCOPY (ESSKA) in BARCELONA (CENTRO MÉDICO TEKNON) from 2006.
- CHAIRMAN of TEACHING CENTRE of the EUROPEAN FEDERATION OF ORTHOPAEDICS AND TRAUMATOLOGY (EFORT) in BARCELONA (CENTRO MÉDICO TEKNON) from 2009.
- GODFAHTER for the TRAVELING FELLOWS PROGRAM for ASSIA 2012.